

PRAYERS

Mr. Kaplan for Mr. Macdonald (Rosedale), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report by the Tariff Board pursuant to the Inquiry ordered by the Minister of Finance respecting Computers and Related Telecommunications Equipment—Reference No. 150 (English and French), together with a copy of the transcript of evidence presented at the public hearings, pursuant to section 6 of the Tariff Board Act, chapter T-1, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 302-4/1A.

Mr. Roy (Laval), seconded by Mr. Dupras, by leave of the House, introduced Bill C-418, An Act respecting the Electoral Boundaries Readjustment Act (Laval), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Pursuant to Standing Order 39 (4), the following two Questions were made Orders of the House for Returns:

No. 129—*Mr. Orlikow*

1. For the fiscal year 1975-1976, what contracts for professional services were let (a) for studies, surveys and analyses into present or future policies, programs or information analysis, and their efficiency and effectiveness (b) into the examination of the administration or internal operation of the Department of Transport?

2. How much was committed on each contract and to whom?

3. What were the comparable figures for the fiscal year 1973-1974?—Sessional Paper No. 302-2/129.

No. 1,910—*Mr. O'Sullivan*

1. How many persons participated in the Public Service Post-Secondary Recruitment Programme in (a) 1972-73 (b) 1973-74 (c) 1974-75 (d) 1975-76 (e) 1976-77 to date in (i) the Atlantic Provinces (ii) Quebec (iii) Ontario (iv) the Western Provinces (v) the Territories?

2. What percentage of the participants were granted one or more interviews and of those interviewed in (a) 1972-73 (b) 1973-74 (c) 1974-75 (d) 1975-76 (e) 1976-77 to date in (i) the Atlantic Provinces (ii) Quebec (iii) Ontario (iv) the Western Provinces (v) the Territories, what percentage were ultimately hired by the Public Service?

3. What has been the cost of conducting the Programme in (a) 1972-73 (b) 1973-74 (c) 1974-75 (d) 1975-76 (e) 1976-77 to date?

4. What percentage of those hired under the Programme have remained in the Public Service over (a) one year (b) two

PRIÈRE

M. Kaplan, au nom de M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, du rapport de la Commission du tarif sur l'enquête ordonnée par le ministre des Finances au sujet des ordinateurs et le matériel connexe de télécommunications—renvoi numéro 150—et copie, en anglais, du compte rendu des audiences publiques, conformément à l'article 6 de la Loi sur la Commission du tarif, chapitre T-1, S.R.C., 1970. (Document parlementaire n° 302-4/1A).

M. Roy (Laval), appuyé par M. Dupras, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-418, Loi concernant la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales (Laval), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

En conformité des dispositions du paragraphe (4) de l'article 39 du Règlement, les deux questions suivantes sont transformées en ordres de dépôt de documents, savoir:

N° 129—*M. Orlikow*

1. Durant l'année financière 1975-1976, quels contrats de services professionnels ont été accordés pour l'étude, l'examen et l'analyse a) des politiques, des programmes ou des analyses d'information présents ou futurs, et notamment de leur efficacité, b) de l'administration ou des activités internes du ministère des Transports?

2. Quels étaient le montant et le nom du bénéficiaire de chacun des contrats?

3. Quels étaient les chiffres correspondants pour l'année financière 1973-1974? (Document parlementaire n° 302-2/129).

N° 1910—*M. O'Sullivan*

1. Combien de personnes ont participé au Programme de recrutement post-secondaire de la Fonction publique en a) 1972-1973, b) 1973-1974, c) 1974-1975, d) 1975-1976, e) 1976-1977 jusqu'à maintenant (i) dans les provinces de l'Atlantique (ii) au Québec (iii) en Ontario (iv) dans les provinces de l'Ouest (v) dans les territoires?

2. Dans quelle proportion ces participants ont-ils obtenu une ou plusieurs entrevues et dans quelle proportion ceux interviewés en a) 1972-1973, b) 1973-1974, c) 1974-1975, d) 1975-1976, e) 1976-1977 jusqu'à maintenant (i) dans les provinces de l'Atlantique (ii) au Québec (iii) en Ontario (iv) dans les provinces de l'Ouest, (v) dans les territoires, ont-ils finalement été embauchés par la Fonction publique?

3. Quel a été le coût de ce programme en a) 1972-1973, b) 1973-1974, c) 1974-1975, d) 1975-1976, e) 1976-1977 jusqu'à maintenant?

4. Dans quelle proportion ceux qui ont été embauchés en vertu de ce programme sont-ils demeurés au service de la